



Print ISSN: 0076-5872



<http://www.brepolsonline.net/loi/ms>

**Editor:**

Jonathan Black (Pontifical Institute of Mediaeval Studies, Toronto)

Published by the Pontifical Institute of Mediaeval Studies

*Mediaeval Studies* is the annual journal published by the Pontifical Institute of Mediaeval Studies. It was established in 1939 and from the outset its purpose has been the publication of research on the Middle Ages by scholars throughout the world, particularly research involving un-

edited manuscript and archival material. Most volumes are divided into three sections: *Texts* includes extensive editions with substantial introductions; *Articles* includes studies based on unedited or edited documents and texts and also includes studies of other monuments of medieval culture; *Mediaevalia* consists of notices or short articles on specific documents or topics.

*Mediaeval Studies* est la revue annuelle publiée par le Pontifical Institute of Mediaeval Studies. Elle a été créée en 1939 et dès le départ son but était de publier les recherches sur le Moyen Âge fournies par des chercheurs du monde entier, en particulier la recherche impliquant des manuscrits inédits et des matériaux d'archives. La plupart des volumes sont divisés en trois sections : la section *Textes* comprend des éditions approfondies avec des introductions substantielles; la section *Articles* comprend des études basées sur des documents et des textes non édités ou édités, ou sur d'autres monuments de la culture médiévale; *Mediaevalia* consiste en des notices ou de courts articles sur des documents ou des sujets spécifiques.



Table of Contents of *Mediaeval Studies* 77 (2015)

**Highlights:**

- **Purpose:** publication of research on the Middle Ages
- **Monolingual** (English)
- **Online archive available**

**Discipline(s):**

*Medieval History, Manuscript Studies*

**Language(s):**

English - French

**Other journals of interest:**

*The Mediaeval Journal*  
*Nottingham Medieval Studies*  
*Viator*  
*Viking and Medieval Scandinavia*

**Related book series:**

*Studies and Texts:*  
*Modern Scholarship on Sources of Medieval Society and Thought*

**Abstracting & Indexing Services:**

*L'année philologique*  
*Bibliographie annuelle du moyen âge tardif*  
*Bibliography of the History of Art*  
*Internationale Bibliographie der Zeitschriftenliteratur aus allen*  
*Gebieten des Wissens (IBZ)*  
*IBR / IBZ*  
*International Medieval Bibliography*  
*International Philosophy Bibliography / Répertoire bibliographique de philosophie*  
*Iter*  
*Medioevo Latino*  
*MLA International Bibliography*  
*Periodicals Contents Index*  
*Religious & Theological Abstracts*